

PRODUCT CODE: XC-521/02 Modified Neoprene solvent adhesive
产品名称: XC-521/02 改性溶剂型氯丁橡胶胶粘剂

A modified solvent neoprene adhesive, which has high adhesion to many substrates and high resistance to water, acid, alkali and climate, can form a elastic film after cured.

溶剂型氯丁胶胶粘剂,可以粘接许多材料并且可以耐水,酸,碱和气候变化,在使用以后形成弹性薄膜。

MAIN APPLICATIONS 主要应用

Adhesive especially formulated for the automotive and electro-electronics industry.etc. It has good high (90 °C) low (-10 °C) temperature resistance and aging. Specially designed for bonding , PP foam,PU foam, non-polar plastics (PE, PP, etc.), tapestry, metals, fiberboard and TPO after pretreatment. This adhesive has low smell and strong bonding.

适用与汽车和电子行业等.它可以在高(90 °C)低(-10 °C)温度时耐老化.尤其适用于 PP 泡沫, PU 泡沫,非极性物质(PE,PP,等等), 织物,金属,纤维板和处理后的 TPO 的粘接 。这款胶水最大的特点是低气味, 高强度。

PRODUCT SPECIFICATIONS 产品指标

Property	Specifications
Viscosity Brookfield, cp @ 25 °C 粘度	20-220
Solid content, % 固含量	18.5-21.5
Density, g/cc 比重	0.83- 0.86
*Color 外观	Yellow to brown 黄色至褐色

* Typical Value 典型值

Application Instructions 施胶指导

The surface to be glue must be clean, exempt droughts and of greasy materials and dust. XC-521/02 can be applied by spray .It need shake up when be used . Keep the union under pressure.

涂胶的表面必须保持干净, 要除去油脂和灰尘。XC-521/02 适用于喷涂, 使用前摇匀。并用力压合。

Storage Conditions 储存条件

This product contains volatile solvent. It is flammable. Keep in a well-ventilated place between 15 – 30 ° C. Keep away from sources of ignition. In this conditions the validate time is up to 6 months.

这个产品含有挥发性的溶剂,它是易燃物。保存在 15 °C -30 °C , 远离火源, ,密封条件下保质期 6 个月。

Designed by: 
José Ramón Cerezo
Technical Director GSA

Approved by: 
Carlos Sánchez
Technical Director GAP